

Ich interessiere mich für die Segelreisen der Dar Młodziezy. Bitte senden Sie mir unverbindliche Informationen zu.  
*I am interested in the voyages of Dar Młodziezy. I would like to receive more information.*

Frau/Ms./Mrs.  Herr/Mr.

Vorname/First Name \_\_\_\_\_ Name/Last Name \_\_\_\_\_

Straße Hausnummer/Address \_\_\_\_\_

PLZ Ort/Postal Zip City \_\_\_\_\_

Land/Country \_\_\_\_\_

E-Mail: \_\_\_\_\_

Bitte frankieren  
Please attach  
stamp

INMARIS Maritime Service GmbH  
Mattentwiete 8  
D-20457 Hamburg  
Germany



### Über uns

INMARIS vermittelt seit 1990 Seereisen, Tagesfahrten und Charterreisen auf traditionellen Windjammern weltweit. Egal ob Sie als Alleinreisende, mit der Familie, einer Gruppe oder als Firma an Bord kommen möchten – wir haben für jeden die passende Reise im Angebot.

### About us

*INMARIS has been brokering cruises, day trips and private charters on traditional sailing vessels since 1990. Whether you travel alone, with your family, with a group or as a company - we offer the perfect sailing trip for everyone.*

Nähere Informationen/*More information:*

[www.inmaris.de](http://www.inmaris.de)



**INMARIS Maritime  
Service GmbH**

Mattentwiete 8

D-20457 Hamburg

Tel.: +49 - (0) 40 37 27 97

Email: [info@inmaris.de](mailto:info@inmaris.de)

Internet: [www.inmaris.de](http://www.inmaris.de)

Schiffstempel/*Ship stamp*



**STS  
Dar Młodziezy**

**Abenteuerliche  
Segelreisen**

**Adventurous  
sailing trips**



## Das Schiff

Der Dreimaster **Dar Mlodziezy** – übersetzt „Geschenk der Jugend“ – ist ein **Segelschulschiff** der polnischen Handelsmarine. Auf weltweiten Segelreisen werden die angehenden Offiziere der Seefahrtsschule Gdynia Maritime University (Reiseveranstalter) ausgebildet.

Auf den **weltweiten Ausbildungsreisen** können Gäste auch ohne Segelerfahrung teilnehmen und auf Wunsch im Bordalltag und beim **Setzen und Bergen der Segel** mithelfen. Die Unterbringung an Bord der Dar Mlodziezy erfolgt in Einzel-, Doppel- oder 10-Bett-Kabinen. Die Dar Mlodziezy dient außerdem als **Charterschiff** für Firmenevents, Incentives und Tagesfahrten und bietet dabei Platz für bis zu **250 Tagesgäste**.

## The ship

The sailing vessel **Dar Mlodziezy** – translated "Gift of the Youth" – is the **Sail Training Ship** of the Gdynia Maritime University in Poland (ship operator). Future officers for the maritime industry are trained on board Dar Mlodziezy.

The **worldwide training voyages** are available for guests even without sailing experience. If you wish, you will be involved in the **handling of the sails** and in the daily routine on board. Dar Mlodziezy offers single, 2-bed and 10-bed cabins. The ship is also used as **charter ship** for company events, incentives and day trips for up to **250 persons**.



## Segelreisen in 2016 (Auszüge): Voyages in 2016 (excerpts):

Antwerpen - Hamburg: 23.04.-04.05.16  
ab/from 1.000,- EUR

Hamburg - Gdynia: 08.05.-16.05.16  
ab/from 800,- EUR

Nähere Informationen zum Fahrplan 2016 inkl. detaillierter Reisebeschreibungen:

*For more information on the voyages of Dar Mlodziezy in 2016 please visit:*

[www.inmaris.de/unsere-schiffe](http://www.inmaris.de/unsere-schiffe)



**Jetzt Segelreise  
buchen!  
Book your cruise  
now!**

